
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté önkormányzat képviselı-testületének 2009. június 29-én tartott képviselı-
testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı –polgármester 
                       Fonai Jenı-alpolgármester 
                       Bızsöny András 
                       Bankics Krisztián 
                       Gobányi Sándor 
                       Szijártó Józsefné 
                       Wittmann Dezsı – képviselık 
                       Horváth Ernı –CKÖ elnöke 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 
Hiányzik: Tombor János-képviselı.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a testületi tagokat. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel a 8 fı képviselıbıl 7 fı jelen van. Ismerteti a napirendi 
pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Javasolja még a Kercseligeti 
Integrált Szociális központ módosított alapító okiratát is jóváhagyni. Más javaslat 
nincs a testület az alábbi napirendeket tárgyalja.  

 
Napirendek:  
 

1. Az elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató, beszámoló 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
2. Önkormányzati programok- gazdasági program, környezetvédelmi program, 

hulladékgazdálkodási programok felülvizsgálatáról  
Elıadó : Zsalakó Ernı-polgármester 
 

3. Az önkormányzat SZMSZ-nak  módosítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 

4. Baté községben a lakossági szennyvíz-beruházási lehetıségekrıl tájékoztató 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

5. Dombóvári Szennyvízberuházással kapcsolatos tartozásokról tájékozató 
Elıadó. Zsalakó Ernı-polgármester 
 

6. Falubejárásról tájékoztató 
Elıadó. Zsalakó Ernı-polgármester 
 

7. Információszabadságról szóló törvénybıl adódó kötelezettség teljesítése 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

8. Akadálymentesítési pályázatról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
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9. Beiskolázási támogatásokról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

10. Kercseligeti Integrált Szociális Központ alapító okiratának módosítása 
Elaıdó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

11. Szociális ügyek –zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
 
Napirendek tárgyalása:  
 

1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester az alábbi tájékoztatást adja az elmúlt ülés óta 
történtekrıl:  

a) E-on Gázhálózati Zrt. tájékoztatása alapján a községben a  gázberuházás 10 
éve megvalósult , ezért a hálózatfejlesztési hozzájárulás mértéke a rendeletben 
meghatározott mértékre változik.  

b) Somogyvíz Kft. tájékoztatja a testületet, hogy áfa változás miatt drágul a víz 
5%-kal.  

c) KVG. Rt. helyszíni szemlét tartottak és több ingatlan elıtt nem megfelelı 
számú kuka  edény van kihelyezve,  továbbá július 1-tıl – aug. 31-ig 4 órától 
várható a szemétszállítás.  

d) Céda pályázat beadásra került, júliusban várhatóan elkészül a járda is.  
e) Falunap egyeztetés alatt van.  
f) Esély Alapszolgáltatási Központhoz  áthelyezték a volt házi segítségnyújtó 

dolgozót.  
g) Hídvizsgálat elkészült – hiányosságok Kossuth L. utcában el kell végezni, 

kalkulációt készít erre a mőszakissal.  
h) ALBA_Ring Bt. Megkereste, hogy a  – 61-es Fıút építéssel kapcsolatosan 

várhatóan a forgalom is megnövekszik -  több helyen van az országban  Szent 
Kristóf szobor, amit a községben is lehetne elhelyezni. Július 25-e Kristóf 
napja, éppen a falunapon lesz – ı az Útón lévıknek a védıszentje. Egy 
fafaragványt lehetne elhelyezni a községben, ember nagyságú két 
pihenıpaddal és két kisebb facsemetével mellé, ezt a  Fonói útkeresztezıdésen 
lévı régi buszváró betonra javasolná. Ez elkészülhetne a falunapra is akár. Ezt 
a javaslatot Bodó József batéi vállalkozó küldte el ma hozzá e-mailen. Az 
elkészítéshez a Batéi vállalkozók  támogatását megkérik, az önkormányzattól 
csak helyet kérnek. Ha 3 métert nem haladja meg a szobor, és saját területen 
van, akkor nem kell hozzá más engedély úgy tudja. Javasolja ezt támogatni  

 
 - Gobányi Sándor: támogatja  ezt, de nem szerencsés helynek tartja  a fonói út 
melletti buszmegálló környékét,  erre talán egy  kegyeleti emlékhelyre jobb lenne , 
mivel a fonói útnál balesetveszélyes lehet.  

 
 - Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz arra, hogy a javaslat elfogadására 
kerüljön, az önkormányzat járuljon hozzá, hogy elhelyezésre kerüljön egy a helyi 
vállalkozók által támogatott Szent Kristóf – úton állók védıszentjérıl szobor – 
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amelyhez  az önkormányzat tulajdonában lévı 272/23. hrsz-ú területén helyet 
biztosít.  

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
66 /2009./VI.29./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete hozzájárul a helyi vállalkozók által 
támogatott Szent Kristóf szobor állításához Baté községben, és ehhez az 
önkormányzat tulajdonában lévı 272/23 . hrsz.-ú területet biztosítja.  
 
Határidı: 2009.07.25. 

                  Felelıs: polgármester 
 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : A  61-es Fı útnál  vannak még feladatok, oszlop, trafó 

áthelyezés van  vissza, közvilágítás áthelyezése, padkarendezések folyamatban. A Fı 
utcai járda mellett burkolt árok „V” alakú nem a megfelelı, mert iszaposodás esetén 
nem lehet tisztítani, ígérték, hogy az aljára tesznek egy betonréteget. Kerékpárútnál 
bejárók ügyei rendezıdtek, járdát megemelték. Ha a járda elkészül, akkor együtt 
aszfaltozzák a bejárókkal. Trafóval kapcsolatosan szeretné, ha kikerülne a faluból, 8 
méterre. 61-es rézsőzésével kapcsolatban elmondja, hogy csak néhány  kb.300 m3 
venne ki a vállalkozó, ezért ezt nem vállalta  a vállalkozó, hogy  kialakítja a rézsőt, így 
ez nem valósult meg. Új temetıbe jó lenne, az  urnafal mellé néhány kocsi termıföldet 
vinni, ott egyenesebb lesz a terület. A horhóban lévı néhány aszfalthiány foltozásra 
kerül, amit tönkretettek az útnál azt is rendbe teszik, addig nem mehetnek el a 
vállalkozók. Emlékmő mögötti terület rendbetétele is folyamatban van.  

 
- Gobányi Sándor : Emlékeztet arra, hogy a  KVG. Rt. annak idején megkereste az 

önkormányzat , hogy hány kukát szállítanak, mondják meg, hogy mennyi volt most az 
elszállított mennyiség, melyik házszám elıtt volt több kihelyezve. Legyen egy ilyen 
próba, kérje az önkormányzat, hogy egy képviselı, vagy polgármester   legyen ott, 
mert akkor  azt is meg lehet állapítani, hogy hol nincs kuka. Azt javasolja, hogy erre a 
levélre ezért feltétlenül  válaszolni kell. 

 
- Falunapról: legyen minél elıbb tájékozató errıl is a lakosság felé. 

 
- Megkérdezi, hogy mi van az új telkek elıtti bejárókkal és az árokkal? Oda nem lesz 

bejáró készítve, és ha nem miért nem lesz? Van ott egy beépítési szabály, de ott majd a 
tulajdonosnak kell egyeztetni a KPM-el. Legyen plussz költsége az önkormányzatnak, 
majd azt a tulajdonosra  átháríthatja, ha grátiszként ezt nem csinálják meg.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester - Ez  mindenképpen plussz költség lenne.  

 
- Gobányi Sándor: A  baloldalon  a vízelvezés hogyan van megoldva? Ott is meg kell 

oldani a padkázást, vízelvezést? Telkeken megy, vagy máshol? Javósék után hová 
megy a víz? Telkeken keresztül szivárgóra van hagyva, vagy valahová megy? Ennek 
van technológiája, hiszen a benzinkútnál is ez van. Korábban 2 millió forintot 
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mondtak vízrendezésre. Fı utcában rendben van, de ezt itt meg kell oldani. Javasolja, 
hogy ez kerüljön szóba, még ha pénzbe is kerül. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester. Ha azok a telkek beépülnek, akkor lesz ennek jelentısége. 

Azt javasolták erre, hogy a horhóba kell levinni a vizet a  Petıfi utcában, vagy a 
meglévı ároknál, vagy ahol lemegy a horhóba a víz.  

 
- Gobányi Sándor: Kérdezi, hogy a földügyletben a Kinizsi és Hársfa összekötı út 

megvalósul? Ha nincs jobb megoldás a járdaépítı nem csinálná ezt meg?  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester Még nem mondott rá igenlı választ a kivitelezı. Ez 
minden hogyan elkészül. Bóna közt is meg lehetne csinálni.  

 
- Gobányi Sándor- .parkolásnál is lehetne kérni aszfaltozást. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester : igen ez is meg lesz.  

 
- Bözsöny András: Jelzi, hogy döcög a Fonó felé vezetı kanyarodó  61-es út. 

Vatulikéknál a kapubejáró nagyon meredek.  Lesz e zebra a Bóna köznél?  Pille palack 
prést kellene szerezni KVG-tıl a szelektív szigetek mellé! Mondják meg mennyi volt 
az összes szállított kuka szám. A méhekkel kapcsolatban a Pusztai méhész benne 
lenne egy falugyőlésben, hogy tájékoztatja a lakosságot. Javasolja, hogy a  Kossuth L. 
utcai emberekkel is beszéd téma legyen, hogy hogyan lehet megoldani a padkázást. 
Házszámokra vonatkozóan  kiszórt egy levelet, hogy akinek nincs tegyen fel. A 61-es 
telkeknél az árkokat győrőztetnék, akkor hány métert szeretnének majd a 
tulajdonosok, 3 vagy 5 méter kellene oda?   

 
- Gobányi Sándor -  Kötelezı-e egyáltalán kitenni a házszámot?   

 
- .Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a tulajdonosnak a kötelezettsége, hogy az érdekelt 

szervek el tudják ıt érni, fıleg a posta. Erre vonatkozó pontos rendelkezésnek utána 
néz.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester -  Zebra kihelyezése  ebbe a programban nincs benne,  de 

folyamatban van. 
 

- Gobányi Sádnor: Tulajdonképpen nem tudni, hogy  kinek a méhe csípte meg a 
tulajdonost. Javasolja , hogy a Tombor János legyen tájékoztatva  az ügy állásáról 
mindenképpen. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a méhekkel kapcsolatban az alábbiakat mondja el. 

Szakmai fórum volt a jegyzıknek mezıgazdasági szakigazgatás témában, ahol feltette 
a problémás kérdést, hogy mit tehet az önkormányzat, kinek a joga az erısebb? A 
méhekkel kapcsolatban van két Alkotmány Bírósági döntés önkormányzati rendeletre, 
amelyik annyit enged szabályozni, hogy hány méhcsalád tartható és azokat milyen 
távolságon belül lehet tartani az ingatlantól. Az állattartónak joga van az állatok 
tartására, de az embereknek pedig joguk van az egészséges élethez. Ez nehéz kérdés, 
javasolták, hogy a felek szükség esetén bíróságon rendezzék peres kérdéseiket, mivel a 
jegyzı birtokháborításban sem sokat tehet.   
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- Bankics Krisztián: Megkérdezi, hogy az elhunyt Petıfi utcában lévı lakos kutyájával 
és  macskái tekintetében mi a helyzet? 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı elmondja, hogy felvette a kapcsolatot az 

állatmenhellyel, hogy tudnak e a kutyának helyet találni és telefonált az 
állategészségügyi  Hatóságnak is, kérte a segítségüket az ügyben. Várhatóan két héten 
belül ez a probléma megoldódik.  

 
- Bankics Krisztián : Megjegyzi, hogy a nagy esızés után  állt a víz  a bicikli út 

vágatában, pl. gyógyszertár elıtt a bicikli úton.  
 

- Fonai Jenı- Jelzi, hogy a  Fı utcában lévı díszfák – még az önkormányzat ültette ıket 
-  erısen meg vannak hajolva, le kellene ıket metszeni, nehéz a közlekedés fıleg a 
Szigetiek elıtt.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester a napirendet lezárja.  

 
Megérkezett Tombor János képviselı, így a képviselık száma 8 fı lett.  
 

 
2. Önkormányzati programok- gazdasági program, környezetvédelmi program, 

hulladékgazdálkodási programok felülvizsgálatáról  
Elıadó : Zsalakó Ernı-polgármester 

 
a) Gazdasági program:   
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a módosított gazdasági program 
elfogadására, ha nincs más javaslat.  

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 67/2009./VI.29./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a 2007. évben elfogadott 2006-2010. évekre szóló 
gazdasági  programjának felülvizsgálatát jóváhagyja a mellékletben foglaltak szerint.  
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester  
 

b) Környezetvédelmi program:  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja a program felülvizsgálatát.  
 

- Gobányi  Sándor: Miért kell felülvizsgálni ezt?  Van-e értelme ennek? Feladatok 
vannak benne, a készítıtıl kértük annak idején, hogy ütemezést adjon errıl, de úgy 
tudja, hogy nem adott. Most akkor miért kell ezt felülvizsgálni? Ezt most így nem 
javasolja, inkább halassza el ezt a testület és azt kell megnézni, hogy  mit csináltak 
eddig. Nem támogatja ezt  a javaslatot.  
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-  Bözsöny András: kell-e ezt csinálni, vagy nem kell?  Inkább kellene közösen ezt 
megcsinálni és átnézni a vállalásokat.  

 
- Fonai Jenı: Ez  kötelezı és formája is van,  ha belefér az építész  munkájába, akkor 

esetleg nézze meg, mert ez így felesleges  pénzkidobás lenne. 
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : Meg kellene nézni akkor azt, hogy a 
felülvizsgálatból mi valósult meg, nézze meg a testület elıször ezt, utána esetleg ha 
szükséges legyen szakemberrel konzultálva, hogy hogyan tovább. 

 
-  Zsalakó Ernı- polgármester javaslatot tesz arra, hogy elıbb a testület nézze meg az 

eddigieket összefoglalva, ezt novemberre javasolja ismét a testület elé terjeszteni,  az 
építésszel közösen addig átnézik. 

 
- A testület határozathozatal nélkül egyetértett.   

 
c) Hulladékgazdálkodási programról  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester az önkormányzat tagja a Hulladékgazdálkodási társulásnak 
ennek a nyomon követése folyamatos.  

- A napirendi pontot lezárja.  
  

 
3. Az önkormányzat SZMSZ-nak  módosítása 

Elıadó: Zsalakó Ernı polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester : Elmondja, hogy a  körjegyzı elıkészítette a módosítást, 
Gobányi Sándornak írásbeli javaslata van a módosításhoz, amit most  mindenkinek 
kioszt. 

  
- Gobányi Sándor - : elıterjesztı javaslatához a 10. §. 13. ponthoz javasolja, hogy a 

rendeletek módosításáról és új rendeletek alkotásáról is kapjon tájékoztatást  a 
lakosság. Azért fontos, hogy hol találhatók meg a rendeletek. A rendeletek azok fontos 
dolgok, ezért fontos, hogy  a lakosság is kapjon tájékoztatást. A következı a  helyben 
szokásos mód, jelenleg  két féle módot javasol az elıterjesztı. Azt javasolja, hogy a 
helyben szokásos mód  az önkormányzat Összes hirdetıtábláján és az önkormány 
honlapján kerüljön fel. Nem kellene a „mellett” szót használni a kihirdetésnél, az 
eredeti javaslatban ez is szerepel. A tájékoztatás és meghívás helyben szokásos módja 
legyen külön. A mellett teljesen indokolatlan. 3-4 táblára fel kell tenni.  A 23. §.-hoz: 
itt meg kellene ismételni a helyben szokásos módot, itt nincsenek a hirdetıtáblák, a 
rendelet legyen az önkormányzat épület hirdetıtábláján és a honlapon. A rendeletnél 
ennyivel szőkül, hogy itt és a honlapon.   

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : ı is erre gondolt, hogy pontosan legyen meg- 

szabva, hogy hogyan van és hol van kihirdetve a rendelet és a meghívók. A helyben 
szokásos módot nem kellene keverni a 10. és a 23. §-nál.  

 
- Bızsöny András -  lehetne akár a Kapos-neten is hirdetni , akár ezt is meg lehet 

jeleníteni.  
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- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : a helyben szokásos módot mindenképpen meg 
kell jelölnünk, hogy mit értünk ez alatt.  

 
- Gobányi Sándor -  Meghívások és a tájékoztatások szélesebb körő kihírdetést 

igényelnek, a rendeletek szőkebb körben kerülnek kihírdetésre. A rendeleteket ki kell 
függeszteni az önkormányzat épületében és a honlapon. Ez a javaslata. 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : a rendeleteknél az önkormányzat épülete és a 

honlap, a további tájékoztatás, meghívónál az összes önkormányzat hirdetıtáblája 
lenne? 

 
-  Gobány Sándor- további javaslata: Napirend elıtti felszólalás legyen bevezetve, 

képviselıi felszólalás maximum 3 percben.  Errıl nem kell vitatkozni. A 
polgármestertıl lehet engedélyt kérni.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : ki adja meg az engedélyt, hányszor lehet 

felszólalni 1 képviselınek?  Ha úgy dönt, hogy nem engedélyezi a polgármester, akkor 
mi a teendı, ezt is jó lenne szabályozni? 

 
-  Zsalakó Ernı - polgármester  - hogyan javasolja ezt, 1 ember 3 percben egyszer 

szólalna fel, ezt pontosabban kellene megfogalmazni?  A napirendi pontok elıtt lenne 
erre lehetıség? 

 
- Gobányi Sándor:  Lehetnének itt felvetett javaslatok, utána eldönti a testület, hogy mit 

kezd vele. Ha valaki mondani akar valamit, azt itt megtehetné. A következı javaslata 
az, hogy a polgármester minden ülésen tájékoztatást ad általában írásban – akár szóban 
is - az eddig gyakorlat lenne írásba is foglalva -  kiegészítve a lejárt határidejő 
döntésekrıl  is legyen beszámolva. A következı javaslata, hogy a  körjegyzı, vagy a 
polgármester – nem tudja, hogy melyiket illeti ez - , adjanak tájékoztatást az 
állampolgárok irányába tett hatósági intézkedésekrıl, név szerint, darabja szerint stb. 
Pl. a falubejárások során hová és milyen felszólítások történtek, pl. 87 felszólalás ki 
lett küldve.  

 
- Zsalakó  Ernı-polgármester Úgy gondolja, hogy a körjegyzı évente beszámol ezekrıl 

a dolgokról a három testületnek. 
 

- Gobányi Sándor Megnézte, ha van is ilyen, de az nem olyan mértékben, hogy 
bármiben segítene a képviselıknek, hogy esetleg a körjegyzıség mellé tudnának állni, 
ha kell.  

 
- Bankics Krisztián: Javasolja, hogy képviselınként  az 5 perces maximum  felszólalást 

is szavazzák meg.  
 

- Gobányi Sándor -  Javaslata továbbá még, hogy  az ülés befejezés aktusa az legyen, 
hogy a következı ülés napirendjeit és várható idıpontját rögzítsék. A munkatervben 
havonta 2-3 napirend van felvetve, ezzel szemben sokkal többet tárgyal a testület. Ezt 
kezelni kell valahogyan, lehet rendszerezni is. Talán segítene ez a körjegyzıség 
munkájában is – elıre tudnának készülni - , tudnák jobban szervezi a belsı 
munkamegosztást,  és a másik két településsel is jó lenne ezt bevezetni, megértetni 
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velük is, a leghatékonyabb munkamegosztás érdekében. Kéri az írásbeli javaslatait 
csatolni a jegyzıkönyv mellé.  

 
- Bızsöny András: mikortól legyen a hatálybalépés, januártól, holnaptól stb.?  

 
- Gobányi Sándor: bármelyik megoldást  jónak tartja. 

 
-  Bızsöny András – az  egyszeri hozzászólásnál az 5 percet hogyan lehetne kezelni,ha 

bevezetné a testület? Vagy elıre be kellene adni a javaslatokat, mert nem elég az 5 
perc, vagy kivételeket lehetne tenni. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : le van írva az SZMSZ-ben ez most is, hogy elıre 

kell küldeni az írásos elıterjesztést a rendelet módosításra, amire a képviselık írásbeli 
javaslatot adtak – például mint most. Ha az idıpontot tudjuk elıre, akkor erre lehet 
készülni, tudja, hogy, mikor kapja meg az anyagot a képviselı, tudja, hogy erre mikor 
lehet  javaslatokat írnia. Jelenleg idıkorlát nincs a rendeletben a képviselıi 
hozzászólásra, csak az állampolgároknak a felszólalás idıtartamára. Véleményem 
szerint egyelıre a jelenlegi szabályokat kellene betartani és nem szigorítani rajta.  

 
- Bankics Krisztián – ha  a képviselıi reagálás idejét megszabhatná a testület,  akkor 

rövidülhetne a testületi ülés ideje is. 
 

-  Fonai Jenı: úgy gondolja, hogy minden az ülés vezetésén is múlik, van ahol a testület 
megszavazza azt, hogy hozzá szólhat-e egyáltalán valaki?  Nehéz a testületi ülések 
idıpontját elıre egyeztetni, mert nem biztos, hogy mindenki itt tud lenni. Többször ı 
sem tudott eljönni ülésre, mivel éppen azon a héten dolgozott, és lehet, hogy mindig 
éppen akkorra esik az ülés.  

 
-  Gobányi Sándor – 1-2 gépelt oldal az 3 perc, ez mérhetı.  A polgármester 

megvonhatja a szót a képviselıtıl, amennyiben  megvonja a szót, utána még a 
testületet is  kérheti arra, hogy a döntését erısítse meg, utána jöhet a kivezetés. 
Javasolja minden képviselınek, hogy méltassák a javaslatait. Adjon bizalmat  saját 
magának a testület, utána meglátják, hogy beváltak-e vagy nem a javaslatok.   

 
- Zsalakó Ernı- polgármester az utolsó javaslatot nem tartja jónak, fıleg az utolsó 

mondatot, hogy a témákat is meghatározzák az ülés végén.  
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: képviselıt nem lehet kivezetni az ülésrıl. 
Pontosan meg kell fogalmazni, az utolsó elıtti javaslatnál, hogy ki adjon tájékoztatást 
és mirıl, mivel igazán a körjegyzıt a hatósági munkáról nem lehet beszámoltatni, 
benne van az SZMSZ-ben ez, hogy évente beszámol  a testületeknek. Hatósági 
ügyekrıl milyen beszámolást kér? Konkrétan nem tudja, hogy mit adhatna errıl, 
esetleg csak statisztikát. Mi legyen a tájékoztatás módja, mikor hogyan? Egyedi 
ügyekrıl nem adhatnak tájékoztatást.  

 
- Gobányi Sándor – Kitıl kérdezzék meg ezeket a dolgokat? Fıügyész javaslatát kell 

figyelni, aki azt mondta, hogy addig Magyarországon nem lesz törvényesség, amíg 
nem látnak tisztán, hogy hogyan viszonyulnak a törvényekhez az állampolgárok és a 
hatóságok. Azzal a körjegyzıi jogkörrel, ami van a körjegyzınek , miként él a batéi 
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lakosság, hogyan él vele, miként követ el szabálysértést,  hol megy neki a falnak, név 
nélkül. Negyedévente javasolja ezt a tájékoztatást.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  statisztikát évente vannak, testület ezt pontosítsa.   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja, hogy a módosításokon menjen végig pontok 

szerint a testület. 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı pontosan szeretné tudni, hogy hol vannak azok a 
hirdetıtáblák ahol ezeket ki lehet hirdetni.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester van az önkormányzat elıtt, a Tombor ABC-nél, felsı 

buszmegállónál és a könyvtár elıtt.  
 

- Gobányi Sándor. Az állampolgárok tájékoztatására van a testületnek egy korábbi 
években hozott  határozata. Abban az van, hogy a testület erre 1 év múlva visszatér, 
pontosan abban a tekintetben, hogy melyek az önkormányzat hivatalos hírdetıtáblái, 
ez a dolog még nincs konkrétan meghatározva. Félévente javasolja a körjegyzı 
tájékoztatását, a polgármesternek akkor nem kell, nem név szerint kéri. Az utolsó 
javaslatából az utolsó szakasz kimaradhat – hogy mik legyenek a napirendi pontok -  
egyetért és így módosítja javaslatát.   

 
- Zsalakó Ernı-polgármester ı mindig a szociális ügyekben tájékoztatást ad a 

testületeknek.  Javasolja a módosításokról a szavazást. 
 
Módosításokról szavazás:   
 
Gobányi Sándor képviselı írásbeli javaslatáról szavazás:  
 
1.javaslat: 10. §-hoz tett javaslatokat a testület 8 igen  egyhangú szavazattal elfogadva 
2. javaslat: 23. §-hoz tett javaslatokat a testület 8 igen  egyhangú szavazattal elfogadva 
3. javaslat: 6. §-hoz tett javaslatokat a testület 8 igen  egyhangú szavazattal elfogadva 
4. javaslat a polgármester által tett beszámolóra vonatkozó javaslatot: 8 igen  egyhangú 
szavazattal elfogadva 
5.javaslat a körjegyzı adjon tájékoztatást félévente:   8 igen  egyhangú szavazattal 
elfogadva 
6.javaslat. Utolsó javaslat Az ülés végén a testület meghatározza következı rendes 
ülésidıpontját. A testület 6 igen 2 nem szavazattal  elfogadta a módosítást.  
 
Bankics Krisztián képviselı javaslatára szavazás:  
 
Javaslat, hogy  bevezetésre kerüljön az, hogy  5 perces napirendi felszólalásra napirendi 
pontonként egyszer legyen lehetıség, utána lehet esetleg 2 perces viszont reagálás. 
 
A javaslatot a testület : 4 igen 2 ellenvélemény, 2 tartózkodással nem  hozott döntést.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a módosításokkal egységes szerkezetben a 

rendelet módosítására.  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
8 /2009./VII.7./ sz. Baté önkormányzat rendelet: Az önkormányzat Szervezeti és 
Mőködési Szabályzatáról szóló 4/1999./IV.29./    sz. rendelet módosítása 
/A rendelet a jk. Melléklete/  

 
4. Baté községben a lakossági szennyvíz-beruházási lehetıségekrıl tájékoztató 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a tájékoztatás elfogadására.  
 
- Bızsöny András: A  feljegyzés mit jelent, tovább lehet adni ezt esetleg a lakosság 

felé? Testület ezzel tisztában van, a lakosság is ezzel nagyjában egyetért, akár 8-10 
oldalban is meg lehetne ezt tenni, az errıl szóló tájékoztatót. Pár dolgot ki lehet emelni 
ebbıl – hogyan lehet és hol, mit lehet megoldani. Lakosságnak akár ezt ki lehetne 
adni.  

 
- Zsalakó Ernı -  polgármester : itt csak a forrásoldallal van  gond, mivel ezt 

pályázatból lehet csak megvalósítani. Ahhoz, hogy a ROP-ban pályázni lehessen be 
kell ruházni, komoly lakossági igény kell erre. Nem kis felelısség ez, másik 
településen 100 millió ft-os hitelállománnyal valósult meg és 1000 Ft-os 
szennyvízdíjuk van, amit a lakosság fizet.  

 
- Bızsöny András -  Alaposabb tájékoztatás kellene, elıször fel kellene mérni a 

lakosságot, vagy felhívni a figyelmet arra, hogy szükség lesz erre, készüljenek fel. 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester: felelısen mirıl tudja tájékoztatni a lakosságot ebben az 
ügyben? Nem egyszerő ez. Ebben a gazdasági helyzetben sajnos még a mindennapi 
megélhetés is nehéz.  

 
- Gobányi Sándor: Úgy gondolja, hogy többet foglalkozott ezzel a testület, mit amennyi 

ide le van írva, ezt le kellett volna rögzíteni. Vannak érvek és ellenérvek is egyes 
megoldásokra. Feljegyzés utal arra, hogy mit kell csinálni,  meg kell szondázni a 
lakosságot, de az elsı, az, hogy  tisztán lásson mindenki a lehetıségek terén. Van-e 
kényszer erre vonatkozóan? Ha ez aktuális, akkor lásson mindenki tisztán. Utána jöhet 
az  állampolgári tájékoztatás. Állampolgárokat fel kell világosítani, hogy mit 
csináljanak,  mindenképpen erre kell tervezni. Két technológia van. Kercseligeten 
telepítettek pár egyedi rendszert. Ki szondázza meg a települést? Késıbb térjen erre 
vissza a testület, hogy mi a feladata ebben kb.  ısz körül javasolja. 

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen  1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozza:  
 
68/2009./VI.29./ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat képviselı-testülete a Baté község  lehetıségeit a lakossági szennyvíz-
beruházásról szóló polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
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Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
5. Dombóvári Szennyvízberuházással kapcsolatos tartozásokról tájékozató 

Elıadó. Zsalakó Ernı-polgármester 
 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester kéri a véleményeket az elıterjesztéshez. 
  
- Fonai Jenı:  Mit mondanak a jogászok errıl?  Mivel semmit sem kaptak a települések 

ezért miért követelnek pénzt tılük? 
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester: minden évben beépítik ez az összeget a költségvetésbe. 
Kamatok egy részét  kifizették. Nem tartja jogosnak ennek a kifizetésének a kérését. 

 
-  Gobányi Sándor  Ebben az ügyben úgy látja, hogy érdemi véleményt nem lehet 

mondani. A szerzıdés szerint jogszerő szerzıdés van, nem teljesítés esetén jót kell 
állni. Ügyvédnek kell megmutatni ezt, hogy tisztán lásson a testület. Határidı nem 
került kikötésre, akkor lehetne ebben akár  idıt is húzni. 

 
-  Bızsöny András: Megkérdezi, hogy az önkormányzat  tudja-e hasznosítani ezt a 

tervet, ha nem ne fizesse ki a testület. Ezt ügyvéddel  meg kell nézetni. 
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester: Javasolja ügyvédet megbízni ezzel, hogy fizessen az 
önkormányzat vagy ne. Vizsgáltassák felül  a szerzıdést. 

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
69 /2009./VI.29./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Dombóvári Szennyvíz-beruházással kapcsolatos 
tartozásokkal kapcsolatban ügyvédet keres fel, hogy megvizsgálja a Vízmővek jogos vagy 
nem jogos követelését.  
 
Határidı: 2009.08.31. 
Felelıs: polgármester 

 
 

6. Falubejárásról tájékoztató 
Elıadó. Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı - polgármester : Az írásos elıterjesztéshez az alábbi kiegészítést teszi. A  

4-es pontban leírtak  szemet szúrt a környezetvédıknek is, de várhatóan ez megoldásra 
kerül. 

  
- Wittmann Dezsı : A  2-es pontnál soknak tarja a költséget a szemétgyőjtıre. 

 
- Fonai Jenı: A  10-es pont megvalósítása sokba kerül. 
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- Zsalakó Ernı- polgármester ez úgy gondolja, hogy 15 e Ft helyett 5800-ból 
megoldható. 

 
- Fonai Jenı – A 12-es pontnál,  szépen néznek ki itt az utcák a fekvırendırök miatt! 

Érdemes ezt bıvíteni, vagy nem?  Mindenhol kikerülik, és letapossák a zöldterületet. 
 

- Zsalakó Ernı - polgármester : megoldás az árokig ki lehet egészíteni a fekvırendırt. 
 

-  Gobányi Sándor – Balatonfenyvesen a bukkanók mellett 20 cm-es szegélyköveket 
raktak ki, ez is megoldás lehet itt.  A  beszerzéshez lakosságot lehet kötelezni, vagy 
hozzájárulást adni. Bóna köznél lévı lapokra 300 e –ft-ot költött a testület, de állítólag 
vissza felé megy a víz? Átereszt kellene talán lejjebb tenni. 

 
-  Zsalakó Ernı - polgármester : A javasolt   betontuskókat le lehet tenni, 

közmunkásokkal is akár. Házszám kérdést meg kell nézni lehet –e kötelezni erre az 
állampolgárokat.  

 
- Horváth Ernı- CKÖ elnöke: A  Dózsa Gy. utcával kapcsolatban az ott  lévı 

bukkanóval van gondja, lejjebb kellett volna tenni, kanyar után amúgy is lassan 
mennek a kocsik, nem jó helyen van. Még lehetne esetleg még egyet oda tenni. 

 
-  Bızsöny András: A  Kossuth utcai padkával mi a helyzet? Kövezéssel mi van? 

 
-  Zsalakó Ernı - polgármester  A  Kossuth padkával kapcsolatban az  állampolgárok 

nem tetszését tapasztalta végig. 
 

-  Bızsöny András: kerékpár út hol menne le Mosdósig? 
 

-  Zsalakó Ernı - polgármester Elmondható, hogy  Mosdósig kész a kerékpár út. 
Kapospula és Böhönye között elıkészületben van, cél az, hogy a belterületeken 
elkészüljön. A régi úgynevezett  „boszorkányút” várhatóan elviszi a Kossuth L. utcán 
és ott van Mosdóson, ide már csak 400 métert kellene csinálni. Javasolja a határozati 
javaslat elfogadását.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 70/2009./VI.29./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete a falubejárás során megállapított feladatokat, a 
megoldására tett javaslatokat a fentiek szerint fogadja el. A 2009. évi karbantartási 
feladatok költségeit  a költségvetésben a dologi elıirányzat terhére biztosítja. 
 
Határidı: 2009.12.31., illetve ütemterv szerint 
Felelıs:  polgármester 

 
7. Információszabadságról szóló törvénybıl adódó kötelezettség teljesítése 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
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- Zsalakó Ernı-polgármester felkéri a körjegyzıt, hogy kívánja e kiegészíteni az 
elıterjesztést? 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı elmondja, hogy a  mai napon érkezett meg az 

ajánlat. Telefonon beszélt az új ajánlatot tevıvel, aki július 15-ig vállalja elkészíteni 
ezt a felületet a Local- info. Augusztus 1-jétıl havonta díjat kér érte. 

 
-  Bızsöny András: A Bızsöny és társa  Kft. nevében mondja, hogy  írásban nem lett 

megkeresve  a cég. Szóban egyeztettek a körjegyzıvel,  összeültek ebben, 3 részbıl 
álló dologról van szó a felület feltöltésben, ebbıl az elsı részt megcsinálták, ezt 
feltöltötték. Arról volt szó, hogy ezt  tovább végig csinálják közösen. Elsı pontig 
eljutottak, ami  kikerült a honlapokra is,  Kaposkeresztúrra is. Az adatok elérhetısége 
el lett küldve, meg lehet nézni, hogy hányszor lett módosítva, nem lett töltve a hivatal 
részérıl ez sem. Szóban lett felkérve, hogy folytassák ezt a munkát. Megkereste 
többször a közadatosokat, nem mőködik jelenleg a kapcsolódás, nincs leírás. Ez 
minden önkormányzatnak és intézményeknek is kötelezettsége. Lehet választani, vagy 
azt a felületet töltik közvetlenül az önkormányzatok, vagy a saját honlapon. Baté 
település honlapján  az 1.pont elkészült. Az szeretnék, hogy 1 helyen mőködjenek 
ezek az adatok és   ne  kelljen 3 helyen feltölteni. Nagyon kevesen töltötték fel eddig 
ezen adatokat. Eddig nem is számláztak az önkormányzatok felé.   Írásbeli megkeresés 
nem volt a körjegyzıség részérıl, hogy mi történt és mi nem történt. 

   
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı :  Annak idején amikor ezt a javaslatot tette a közös 

képviselı-testületi ülésen – 2008. nyarán -  3 ajánlattevı közül választhatott a testület. 
Akkor a Bızsöny és  Társa kapott bizalmat a testületektıl. Az ülésen a cég képviselve 
volt. A feladatuk az volt, hogy ezt a felületet elkészítsék, a hivatal feladata volt a 
feltöltés. A tartalom nem készült el, nem a hivatalnak kell kitalálni, hogy mit kell 
megcsinálni, ez a cég feladata volt kialakítsa a megadott jogszabályok alapján. Az 
adott feladatot nem teljesítette, ezért egy másik cégre tett javaslatot, hogy készítse el 
ezt a felületet, aki önállóan ezt meg tudja tenni, és nem igényli a hivatal 
közremőködését, hogy mit hogyan csináljon. Az volt a kérése a Bızsöny András felé, 
hogy word, vagy excel formátumban lehessen adatokat feltölteni. Többször is szólt 
neki, hogy készül-e a feladat, mindig azt a választ kapta, hogy majd készül. Ez komoly 
dolog. Nincs abból semmi gond, ha valaki nem tudja megvalósítani, akkor nem kell 
elvállalni. Akkor határozottan mondta a cég képviselıje – Bızsöny András- , hogy 
vállalja 2008. szeptember 15-ig elkészíti a felületet,  a hivatal pedig ebben az esetben a 
feltöltést 2009. március 31-ig vállalta. A cég feladata volt, hogy az adatbázist 
elkészítse ez nem készült el, ezért javasolta a váltást, más céggel megoldani a sürgetı 
feladatot.  

  
- Bızsöny András -  Az oldalt szerkezetileg megoldani egy nagy kihívás. Az volt a 

lényeg, hogy ha 1 helyen módosítják, akkor ne kelljen 3 helyen módosítani. A 
település honlapját mindenképpen meg kell csinálni. A közadat honlaposok hányszor 
próbálták számon kérni a hivatalt ez miatt? 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  Éppen a napokban jöttek ezzel kapcsolatos 

figyelemfelhívások.    
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- Gobányi Sándor  A tisztánlátás miatt kér információt. A Bızsöny és Társa Kft által 
vállaltak rajtuk független tényezık miatt nem sikerült megoldani? Nevezett cég, akit 
az új ajánlat tartalmaz   megtudja ezt a feladatot oldani? 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı  Ennek a cégnek több településen van garanciája, 

ahol már elkészítette ezt a feladatot, látta is ezeket. A másik cég is kapott bizalmat, 
akkor ez a cég is kaphatna bizalmat a testülettıl. Nagyon egyszerően lehet kezelni ezt 
a honlapot, ami a feltöltés szempontjából nagyon fontos. 

 
- Bankics Krisztián:  írásbeli megállapodás készült annak idején a céggel- Bızsöny és 

társával? 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  Elkészült a megállapodás annak idején. Itt volt az 
ülésen a képviselı, tudomása volt a döntésrıl, ami nyilvános ülésen volt kihirdetve, a 
megállapodást megkapta. Ha megcsinálja  akkor jó, de , mint körjegyzı ez miatt nem  
vállalja tovább a felelısséget, hogy miért nincs feltöltve a honlap. Ki lett adva a 
honlap elkészítésére a feladat, de nem készült el, ezért nem lehet feltölteni az adatokat. 

 
-  Bızsöny András: A mostani elıterjesztést nem is olvasta el, csak átfutotta, most vette 

észre az elıterjesztést ezért erre nem tudott felkészülni. Ha fel van kérve írásban, hogy 
ezt csinálja meg, akkor biztos erre adott volna valami választ. 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı – ezzel kapcsolatban azt elmondja, hogy a fonói 

honlapra is van írásbeli megállapodás, de a mai napig nem tud feltölteni 
dokumentációkat a honlapra.  

 
- Bızsöny András – ez is rajta kívüli független, mivel az ottani polgármesterrel még 

nem tudott egyeztetni.  
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı ezzel nincs semmi gond, szerinte túl sok feladatot 
vállaltak fel.  

 
- Bızsöny András-  A honlapok sorra elkészültek, ahol mellé álltak az önkormányzatok. 

Írásos megkeresés nem érkezett. 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı lehet, hogy nem érkezett megkeresés , de a cég 
képviselıje itt volt akkor a testületi ülésen, írásbeli elıterjesztés ment ki, a szavazásról 
értesült, szóbeli nyilatkozatot tett az elkészítésére. A megállapodás készült,  de nem 
írta alá a cég. 

 
-  Bankics Krisztián: Van egy törvényi elıírás, hogy szerzıdést kell kötni. Teljesítette a 

szerzıdést, vagy nem? Ki készíti el a szerzıdést?  
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : A bizalom úgy gondolta, hogy itt nem kérdéses- 
mivel képviselırıl van szó. De ha vállalja a továbbiakban a szerzıdés holnap a kezébe 
kerül a cégnek. Nem ebbe kell kapaszkodni, hanem abba, hogy el kell készíteni a 
feladatot.  Meg tudja csinálni a cég vagy nem az a kérdés? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester megkérdezi a cég képviselıjét, hogy  megtudja-e csinálni 

július 15-ig  a korábban vállaltakat? Ha igen holnap alá kívánja írni a szerzıdést. 
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- Bızsöny András -  igen vállalják a feladatot elvégezni 2009. július 15-ig. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a fentiek figyelembevételével  visszavonja az 

elıterjesztést ha a cég vállalja ismét. Ebben nem  érzi magát felelısnek Ha július 15-ig 
vállalja az eredeti kötelezettségét a cég akkor  Augusztus 31-ig vállalják a feltöltést.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester javasolja ezt elfogadni a korábbi határozatban foglaltak 

fenntartásával, de határidı módosítással.  
 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 7 igen 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 
71/2009./VI.29./ sz. Baté önkormányzat határozat:  
     
Baté Önkormányzat képviselı-testülete a  105/2008./IX.15./ sz. testületi határozatában foglalt 
határidıt módosítja az alábbiak szerint: 
- honlap felületének elkészítési határideje 2009. 07.15. Felelıs. Bızsöny és Társa Kft.  
- honlap feltöltésének határideje: 2009.08.31. Felelıs: polgármester, körjegyzı  
 
A határozat többi pontjai változatlanok.  
 
Felhatalmazza a polgármestert , körjegyzıt a megállapodás aláírására.  
 
Határidı: fentiek alapján 
Felelıs: polgármester, körjegyzı  
  

8. Akadálymentesítési pályázatról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı - polgármester javaslatot tesz a pályázat beadására.  

 
- Gobányi Sándor: Lehetne  errıl  tervet látni? 

 
-  Zsalakó Ernı -  igen, ismerteti az akadálymentesítési tervet és a testületnek 

megmutatja. 
 

Baté Önkormányzat képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
72 /2009./VI.29./ sz. Baté Önkormányzat határozat:  
 

Baté Község Önkormányzat Képviselı-testülete pályázatot ad be a Mővelıdési Ház, 
Körjegyzıség Baté, Fı u. 7. szám alatti ingatlan teljes akadálymentesítésére. A pályázat 
összköltsége: 15.985.175,-Ft, vállalt önerı: 2.397.776,-Ft, amit a 2010. évi költségvetésébe 
forrásként  a fejlesztései között biztosít. 
Kéri a polgármester a pályázat beadására.  
 
Határidı: 2009.08.31. 
Felelıs: polgármester  
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9. Beiskolázási támogatásról:  
   Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a támogatások elfogadására.  
 

Baté Önkormányzat képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  

 
73 /2009./VI.29./ sz. Baté Önkormányzat határozat:  
 

Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a következık szerint állapít meg beiskolázási 
támogatást a batéi állandó lakosú gyermekek részére: 
 
- óvodás gyermekek .                                                              2.000,-Ft 
- általános iskolai tanulók:                                                    4.000,-Ft 
- középiskolai tanulók:                                                          4.500,-Ft 
- fıiskolai, illetve egyetemi hallgatók –nappali tagozaton: 5.000,-Ft.  
 
A támogatás kifizetésére – a közép és felsıfokú oktatásban iskolalátogatási bizonyítvány 
bemutatása ellenében kerül sor – augusztus hónapban.  
 
Határidı: 2009.08.31. 
Felelıs: polgármester 
 
 
 

10. Kercseligeti Integrált Szociális Központ Alapító Okiratának elfogadása 
Elıadó:Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı--polgármester elmondja, hogy a DDRÁH szakmai véleményezést adott 

a Központ Alapító okiratához és a megfelelıségi nyilatkozat kiadásához szükséges 
minimális változásokat kell módosítani, pl. a bevezetı részben az új törvényre 
hivatkozni, és a foglalkoztatási jogviszonyokat pontosabban feltüntetni. Javasolja a 
mellékletben foglaltak szerint ezt elfogadni.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
74/2009./VI.29./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Község Önkormányzatának képviselı-testülete úgy dönt, hogy a kercseligeti Integrált 
Szociális Központ  módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát az 
elıterjesztésnek megfelelı tartalommal jóváhagyja. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
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A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                                 Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                 körjegyzı 
 
 


